
 

 
 

Interesna skupina negospodarskih dejavnosti 
 
Številka: 0653-04/12-11/3                
Ljubljana, 17. 7. 2013                                                              Osnutek                           
                                                                                                       

Z A P I S N I K  
 

11. seje Interesne skupine negospodarskih dejavnosti, ki je potekala v sredo, 17. julija 2013, 
v sobi 314/III, v prostorih parlamenta, Šubičeva 4, Ljubljana. 
 
Seja se je pričela ob 8.15 uri in zaključila ob 9.30 uri.  
 
PRISOTNI: 

 vodja interesne skupine: mag. Darija Kuzmanič Korva, 

 člani interesne skupine: Mitja Bervar, dr. Zoran Božič, dr. Janvit Golob in mag. Peter 
Požun. 

 
OPRAVIČENO ODSOTEN: 

 dr. Radovan Stanislav Pejovnik. 
 
Sejo je sklicala in vodila vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva. 
 
Dnevni red: 
 
1. Potrditev zapisnika 10. seje interesne skupine 
 
2. Priprava na 2. izredno sejo Državnega sveta  
 
3. Razno 

 
Ad 1) 

 
Zapisnik 10. seje interesne skupine je bil potrjen brez pripomb (ZA 6, PROTI 0). 

 
Ad 2) 

 
Interesna skupina je obravnavala naslednje točke dnevnega reda 2. izredne seje Državnega 
sveta: 
 
Predlog odložilnega veta na Zakon o spremembah in dopolnitvah Zakona o sodnih 

taksah (ZST-1B), EPA 1304-VI  
Interesna skupina se je seznanila s predlogom odložilnega veta (predlagatelj: skupina 
državnih svetnikov, prvopodpisani Branko Šumenjak) na predlog zakona, pripombami 
Odvetniške zbornice Slovenije ter Poročilom Komisije za državno ureditev k predlogu 
odložilnega veta.  
Član komisije dr. Zoran Božič je na kratko povzel razpravo na pristojni Komisiji za državno 
ureditev in pojasnil, da je komisija k obrazložitvi predloga veta predlagala amandma, ki 
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povzema tudi del stališča Odvetniške zbornice. Pojasnil je, da je na seji komisije predlagatelj 
ponovno zavzel stališče, da ne gre za usodno povišanje taks ter da se te nanašajo na 
pravdne postopke, za sprožitev katerih se vsak posameznih prostovoljno odloči in vanje ni 
prisiljen, hkrati pa naj bi vsak, ki mu bo sodišče priznalo njegov prav, plačano takso dobil 
povrnjeno. Po drugi strani pa naj bi odvetniki opozarjali na to, da bi tovrsten dvig taks v veliki 
meri omejil pravico do sodnega varstva. 
Vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva je iz prakse svojega dela opozorila na 
to, da si mnogi že pri sedanjih taksah ne morejo privoščiti sprožiti ločitveni postopek, ker je 
zanje predrag.  
Član interesne skupine mag. Peter Požun je opozoril tudi na to, da se dvig taks predvideva 
tudi pri sodnih postopkih, v katerih delojemalci tožijo delodajalce. V tem primeru ne gre za 
prostovoljno željo delojemalcev, ampak dejansko za nujo, ker drugače ne morejo uveljaviti 
svojih pravic do izplačil plač ipd. Izpostavil je tudi na neutemeljene razloge sprejemanja 
zakonov v zadnje času, saj se kot ključni razlog čedalje bolj pogosto navaja nujnost 
povečanja priliva v državno blagajno. 
 
Interesna skupina je po opravljeni razpravi sprejela (5 ZA, 0 PROTI) sledeče s t a l i š č e: 
 
Interesna skupina negospodarskih dejavnosti podpira predlog zahteve, da Državni svet 
ponovno odloča o Zakonu o spremembah in dopolnitvah Zakona o sodnih taksah (ZST-1B). 
 

* * * 
 
Za poročevalko je bila določena vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva. 
 

Predlog odložilnega veta na Zakon o davku od srečk (ZDavS), EPA 1280-VI 
Interesna skupina negospodarskih dejavnosti se je seznanila s predlogom odložilnega veta 
(predlagatelj: skupina državnih svetnikov s prvopodpisanim Alojzom Kovšco).  
Vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva je v zvezi s sprejeto obdavčitvijo 
prodaje srečk menila, da gre za neutemeljen posredni poseg v posebej določen vir 
financiranja invalidskih in humanitarnih organizacij, ki ga je kot takega opredelila država 
sama. Država že iz tega razloga ne bi smela posredno posegati v omenjeni vir in ga 
zmanjševati, razen če bi hkrati zagotovila ustrezno nadomestilo, to je financiranje iz 
proračuna. 
Člani interesne skupine so izpostavili s strani predlagatelja izražen razlog za predlagane 
rešitve, in sicer, da se bo preko obdavčitve pozitivno vplivalo na zmanjšanje pojava 
odvisnosti od iger na srečo. Menili so, da je odvisnost od nakupov srečk zanemarljivega 
obsega ter da je večji obseg zasvojenosti moč zaznati pri drugih igrah na srečo, v največji 
meri v kazinojih.  
Interesna skupina je po opravljeni razpravi sprejela (5 ZA, 0 PROTI) sledeče s t a l i š č e: 

 
Interesna skupina negospodarskih dejavnosti podpira predlog zahteve, da Državni svet 
ponovno odloča o Zakonu o davku od srečk (ZDavS). 
 

* * * 
 
Za poročevalko je bila določena vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva. 
 
Predlog odložilnega veta na Zakon o spremembah in dopolnitvah Zakona o gozdovih 
(ZG-D), EPA 1215-VI 
Interesna skupina se je seznanila s predlogom odložilnega veta (predlagatelj: Interesna 
skupina kmetov, obrtnikov in samostojnih poklicev).  
V razpravi so se člani interesne skupine dotaknili vprašanja skrbnosti lastnikov gozdov kot 
gospodarjev, potrebnosti določenih ukrepov, zlasti v obliki kazni, da se tudi na področju 
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sečnje in izkoriščanja gozdnih bogastev vzpostavi določen red ter velikega potenciala ki jo 
predstavlja za Slovenijo vse gozdno bogastvo, ki ponuja možnosti za doseganje visokih 
dodanih vrednosti iz naslova njegovega premišljenega in trajnostno naravnavnega 
izkoriščanja, pa tega nikakor ne znamo pravilno unovčiti. 
Interesna skupina se v zvezi s to točko dnevnega reda ni enoznačno opredelila in ni sprejela 
skupnega stališča. 
 

Ad 3) 
 

Pod točko razno ni bila s strani članov interesne skupine izpostavljena nobena tematika. 
 
 
 
 
Nuša Zupanec                                                             Mag. Darija Kuzmanič Korva 
sekretarka interesne skupine                                      vodja interesne skupine        


